
Verslag online enquête Bouw Integraal Kind Centrum  

 

In samenwerking met school Juul, Patrimoniumschool, kinderopvang Luna en gemeente 

Veenendaal is er een online vragenlijst uitgezet over een Integraal Kind Centrum (IKC) in de wijk 

het Franse Gat. Deze vragenlijst is bedoeld voor het selecteren van de juiste partner voor de 

bouw van het nieuwe IKC. In het IKC zullen twee basisscholen, te weten school Juul en de 

Patrimoniumschool en een kinderopvang, te weten Luna vestigen.  

 

Naast de aanbesteding voor de bouw van het IKC worden er voorbereidingen getroffen voor het 

benodigd bestemmingsplan. Hiervoor wordt een afzonderlijke procedure gevolgd.  De 

afzonderlijke procedure bestaat uit de bouw en de aanleg van de openbare ruimte en het 

bestemmingsplan voor het IKC. Daartoe is een online enquête gehouden onder de bewoners 

rondom de straten van het toekomstig IKC-gebouw. De bewoner zijn gevraagd antwoord te 

geven welke aspecten van het IKC voor hen van belang zijn.  

 

Hieronder volgt een samenvatting van de gegeven antwoorden.  

 

1. Welke onderwerpen zijn voor u belangrijke als het gaat om het nieuwe IKC?  

Belangrijkste aspecten zijn het voorkomen van verkeer- en parkeeroverlast, borging van de 

verkeersveiligheid en voldoende groen en voldoende ruimte om kinderen te laten spelen.  

 

2. Wanneer bent u tevreden als het IKC gerealiseerd is?  

2.1. Infrastructuur 

De infrastructuur moet goed geregeld worden. Allereerst de weg naar de Rondweg. Deze weg staat 

geregeld vast met verkeer. Dit kan dagelijks tot veel ergernis zorgen voor de bewoners als de ouders 

en leerkrachten die met de auto komen. Zij kunnen dan bijvoorbeeld hun straat niet meer uit om naar 

het werk te gaan. Nog meer stimuleren van fietsen door de bewoners en kinderen uit Veenendaal.  

Daarnaast zijn al uw genoemde punten heel belangrijk om hier vooraf 

 

2.2 +   2.3  Parkeren en verkeersveiligheid 

Parkeeroverlast van de medewerkers van het IKC en de ouders die hun kinderen naar school brengen 

voorkomen. Zorgen voor voldoende parkeerplekken in de omliggende straten naast die van de huidige 

bewoners en bij het IKC. Als mogelijke oplossingen zijn genoemd het uitbreiden van bestaande 

parkeerplaatsen bij de Sionskerk. Het trottoir aldaar wordt al jaren gebruikt als parkeerplaats. Als 

oplossing voor de toestroom van auto’s naar het IKC is geopperd een ruime/ lange kiss & drive te 

realiseren. Zeker in het begin een zeer strenge en daarna steekproefsgewijs verkeerscontrole 

plaatsvindt. Daar nu mee starten omdat de snelheid en het verkeersgedrag de spuigaten uitloopt. 

Gevraagd wordt de ingang van de school niet aan de Aart de Gelderstraat te realiseren. 

 

2.4 Groen en spelen 

De inrichting en het uitzicht van de openbare ruimte behouden. Dus zo groen mogelijk houden dan 

wel nieuw aanplanten. De huidige speeltuin ook deze functie behoudt voor de omwonende kinderen. 

Een eigen buitenplein/ruimte voor de kinderen van de scholen en de kinderopvang, zodat er geen 

belemmering is in de bewegingsvrijheid van de kinderen.  

 

2.5  Uitzicht 

Het is een klassieke wijk met weinig hoogbouw en het gebouw moet in de wijk passen. Geen modern 

gebouw. Wel een overzichtelijk gebouw met een omgevingsvriendelijke uitstraling waarbij rekening is 

gehouden met de hoogte. De visie en initiatieven verduurzamen/vergroenen van gemeente 

Veenendaal meenemen in de bouw van het IKC. 

 

2.6 Anders 

Meer toezicht en handhaving op zwerfvuil 



 

 

3. Wanneer bent u tevreden? 

Als voldaan wordt aan vraag twee.  

Als alle kinderen blij zijn, de bewoners en naar de buurt BBQ komen.  

 

Niet tevreden 

• Niet duidelijk waarom het IKC op deze plek gebouwd moet worden. Beter was geweest als het 

een aantal jaren eerder zou zijn gedaan bij de toen nieuw te realiseren Binnenronde. Deze school 

komt nu leeg te staan. Of realiseer op de huidige plek van de Patrimoniumschool of Juul. 

 

• Er wordt draagvlak en participatie geveinsd. Met een keer in de drie maanden klankborden kun je 

geen invloed hebben en/of uitoefenen. De voorbereidingen al begonnen voor de aanbesteding.  

 

• De Fabritiusstraat is geen doorgaande weg voor autoverkeer. Verdere afsluiting zal de 

drugsoverlast niet oplossen. Mocht dit wel zo zijn dan veroorzaakt dit een verschuiving van het 

probleem. 

 

 


